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Netroufám si tento dokument nazvat volebńım programem, nebot’ se o žádný program nejedná,
termı́n

”
volebńı teze“ tedy doufejme lépe vystihuje jeho skutečnou podstatu. Fakt, že se na M-sekci

necelý p̊ul den před uzávěrkou kandidátńıch listin vyskytoval toliko jediný odvážný kandidát svědč́ı
dle mého názoru o tom, že M-sekce funguje v́ıceméně uspokojivě a v horizontu mnoha měśıc̊u až
let se nerýsuj́ı žádná kontroverzńı témata, která by kohokoliv motivovala k zapojeńı se do orgánu,
který má jakési možnosti se k těmto kontroverzńım témat̊um vyjadřovat, občas o nich rozhodovat,
př́ıpadně se snažit změnit nefunčńı systém na systém funkčńı. Vskutku, jedna z kontroverzněǰśıch
činnost́ı – hloubková reakreditace studijńıch plán̊u na bakalářském i magisterském stupni je úspěšně
za námi, M-sekce též (alespoň z mého pohledu) funguje uspokojivým zp̊usobem. Až do včereǰśıho
poledne jsem tedy ani já neměl v úmyslu ucházet se o senátorské křeslo. Nicméně vzhledem k tomu,
že v minulosti jsem se bud’

”
u piva“ nebo na karĺınském diskuzńım fóru vyjadřoval k některým fa-

kultńım témat̊um a jak bylo naznačeno naš́ım
”
ministrem pro matematiku“ – sekčńım proděkanem

Mirko Rokytou –
”
nelze si dost dobře jen stěžovat, bez toho, že bychom se chtěli na věcech aktivně

pod́ılet“, rozhodl jsem se pokusit se změnit platformu pro ventilaci svých názor̊u a kandiduji tedy
do AS, kde je možné se na věcech (do jisté mı́ry) i aktivně pod́ılet. Dále mohu podotknout, že
sd́ıleje pracovnu s konč́ıćı senátorkou Michaelou Prokešovou, byl jsem v pr̊uběhu uplynulých čtyř
let čas od času nucen poslouchat, co že se to na senátu zase vyvádělo. V př́ıpadě svého zvoleńı
budu tedy moci oplácet stejnou minćı.

Obdobně jako můj protikandidát (nebo sṕı̌se přirozený koaličńı partner) Marek Omelka tedy nesli-
buji ani dobře funguj́ıćı fakultu, ani ńızké odvody z grant̊u, ani bufet nebo j́ıdelnu v Sokolovské
83, ani možnost volit vedoućı kateder př́ımou volbou. Slibuji pouze, že v př́ıpadě svého zvoleńı se
pokuśım odpovědným zp̊usobem přispět k daľśımu zdárnému směřováńı naš́ı fakulty.
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V Karĺıně dne 7. listopadu 2013


